
 

 

 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 21.01.2020 kl. 17.00-19.30  
 

Vi afholder mødet i klubben i klubben på Gersonsvej  
 

Møde med skoleudvalget mandag den 3 februar kl 16.30-17.30 
på skolen 

 
Mødeleder: Klaus 
Ordstyrer: Barbara 

 

 
Dagsorden: 
 

 
Referat: JGK(Jens) 

Rundvisning og fortælling i 
Hellerup fritidscenter 
Kenneth 
17.00-17.30 
 

Rundvisning samt udlevering af bilag  

 
1. Godkendelse af referat fra sidste 

møde 5. min. 
 

 
Referat godkendt 

 
2. Meddelelser fra elevrådet.  

5. min. 
 

Punktet bortfald, da elevrådet var ikke deltog på 
mødet. 
 

 
3.   Meddelelser fra formanden.  

          (Klaus) 10. min. 
 

Velkommen til Nicolas Delbing i SB 
 
Kort gennemgang af skolens økonomiske 
situation. Resultatet fremstår tilfredsstillende. 
 
Skolebestyrelsesformandsmøde i morgen. 

3. Meddelelser fra skolen.  
4. Arb. tilsyn, APV og div 

          (AL, JGK, PG)  
          10 min 
    

Arbejdstilsynet har været på uanmeldt besøg i 
både GFO og på skolen. 
 
Det psykiske arbejdsmiljø var der ingen 
anmærkninger til. Der er en god dialog mellem 
medarbejdere og ledelse i hverdagen. 
 
Vi har fået et påbud om at afholde APVen inden 
april. Den udskudte APV skyldes en 
fælleskommunal beslutning om at afholde en 



fælles APV for alle medarbejdere i kommunen 
samtidig. 
 
Vi har fået to mindre påbud i GFOen. Som er 
under udbedring. 
 
Vores indeklima kan være problematisk. Der skal 
luftes mere ud. 
 
Skolen afvikler pt. den fælleskommunale APV.  

5.  Kvalitetsrapporten, drøftelse af  
     indkommende spørgsmål. 
     Rapporten er rundsendt 

          Klaus 20. Min Drøftelse 
 

 
 

Kvalitetsrapporten er drøftet i bestyrelsen og 
resultatet er yderst tilfredsstillende. 
 
Der er opmærksomhed på 
kompetencedækningen særligt i de kreative fag. 
 
Stor opbakning til skolens arbejde med trivsel, 
fællesskab, læring og pædagogik. 

 
 
6. Besøg af skoleudvalget 

          Mandag den 3 februar 2020 

         16.30 – 17.00:  Rundvisning 
         17:00 – 17.30: Drøftelse med 
skolebestyrelsen 
         Klaus,PG, 20.Min 
         Faktaark kommer senere 
         Information 
          

Peter gennemgik planen for skolebesøget. 
 
Det forventes at hele skolebestyrelsen deltager. 
 
Det blev besluttet at have fokus skolens rolle i 
lokalsamfundet og sundhedsfremmende tiltag. 
 
Elevrådsrepræsentanterne forestår 
rundvisningen og har fokus på  
undervisningsmiljøet, toiletter og 
aktivitetsmuligheder for udskolingen i pauserne. 

 
7.  Evaluering af oplæg på mødet i 
december 
     Anne Sophie 10.min  
     Drøftelse   
   

 
Fint med oplægsholder udefra.  
 
Det blev besluttet at vi på næste SB-møde skal 
arbejde med en case af principiel karakter. 
 
Tovhold på udvælgelse af case: Peter, Anne 
Sophie, Alice, Jens 

 
8. Høring vedr. reglerne for 

stedfortrædere og 
suppleringsvalg (se bilag) 
Tilkendegiv jeres tilslutning eller 
ændringer til ændringerne til 
forslaget til PG inden senest 
mandag den 20/1 
AL, JG, PG 10. Min 
 
Beslutning 

 
PG sender en tilslutning på vegne af 
skolebestyrelsen. 



  

 
     9. Dobbeltmandat, SB anbefaler at 
man ikke er          

repræsenteret både som 
forældrerepræsentant og 
skolebestyrelsesmedlem. 
Klaus 5. Min. 
Beslutning 

 
 
 

 
Punktet omkring dobbeltmandat blev behandlet 
2. gang.  
SB understreger anbefalingen om at undgå 
dobbeltmandat. Da punktet nu har været 
behandlet henover to møder, skal vedtægterne 
ændres og godkendes på kommende møde. 

10. SB valg forår 2020 (se bilag) 
Klaus og PG, AL 

SB havde ingen ændringsforslag til den tilsendte 
køreplan. SB tilslutter sig tidsplanen og 
proceduren. Svar er afsendt. 

       
11. Status på forældreforeningen 

Tine 5. Min 
Orientering 

 

Punktet bortfalder 

12. evt. Der er under evt blevet bragt en opfordring til at 
medarbejderne kl 7.55 skulle opfordre 
forældrene til at forlade klassen. Et medlem 
ønsker følgende referat fra punktet: Der blev 
fremlagt forslag om, at medarbejderne kl 7.55 
skulle opfordre forældrene til at forlade klassen. 
Der var ikke opbakning til dette i bestyrelsen. 

Kommende punkter 

 Princip for fællesskaber 

 Skole-hjem-samarbejdet 

 Ordensregler 

 Revidering 
trivselshandleplan 

 Hvilken skole er vi? 
(Signe) 

 Ændring i 
styrelsesvedtægterne 
 

 

Mødedeltagere: 
Klaus Munch Kjøller  Amanda 8.b. Afbud 

Signe Christensen Afbud Sidsel Thomsager  

Anne Sophie Gottlieb  Kim Mårtensson  

Barbara Bertelsen  Peter Svensson  

Tine Filges Afbud Peter Gersvang  

Jacob Ørskov Reese  Alice Lykke  



Nicolas Delbing  Jens Karstoft  

Marie 8.b. Afbud Kenneth Severinsen Forestod 
rundvisningen. 

 


